
Verbod sphynxen in nederland 

 

De sphynx is een zeer sociaal gezond ras, net 
zoals bij britten enz. komen er erfelijke ziektes 
voor. 

Ik heb dit ras al 18 jaar mogen meemaken en 
snap eigenlijk niet waarom ze zielig zouden 
zijn. Ze springen bij mij op een kast van 2.20 
hoog, lopen buiten in de tuin, vangen vliegjes, 
spelen en smakken naar de vogels. 

Zonnebrand is een punt maar een hairless 
terrier en paard dat wit is verbranden ook. 

Mijn katten hebben een slaapzak waar ze zelf 
in kruipen, dat is eigenlijk het enige. Een 
hairless terrier heeft zelfs buiten een jas aan. 

Mijn rottweiler had zomers een jas aan omdat 
zij zwart kortharig was en om oververhitting 
tegen te gaan. Ieder dier heeft zijn specifieke 
plus en minpunten, u zou dan maar alles 
moeten gaan verbieden, ook de varkens en 



koeien, dat is ook niet grappig. Zelfs zielig met 
al die kalveren die weggehaald worden anders 
geven ze niet genoeg melk. 

Ik hoop dat dit verbod niet doorgaat. 

M.J. Friis


